
 

 

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

 

Sted: Åmoseskolen 

Tid: Tirsdag d. 26. februar 2019 kl. 19.00-20.45 

 

 

 

 

Indkaldte:  

 
Henrik Boelsgaard, Helle Philipsen, Stine Bønløkke, Lene Brunsborg, Louise Haugsted 

Jeanette Kæseler, Dorthe Middelhede, Peter Lukassen, Helle Krogh, Lone Raben, Lene 
Pedersen, Betina Folke. 

Yderligere to medarbejdere fra Skolen på Sønderager:  

Hanne Raahauge og Dorthe L. Nielsen 

Fraværende: 

 Dagsorden:  
 

Formøde for forældrevalgte fra 18.45-19.00 med henblik på formandskandidatopstilling.  

 

8/2019 Til godkendelse: Dagsorden 

Ad. Godkendt. 

 

9/2019 Til godkendelse: Referat 

Ad. Jeanette gør opmærksom på, at følgende mangler i ref. fra sidst: Der drøftes muligheden for at      
der udsendes månedsinformation til forældre og medarbejdere. 

 

10/2019 Skolebestyrelsens ny-konstituering – valg af formand for skolebestyrelsen  

Ad. Jeanette Kæseler bliver ny formand og Stine Bønløkke bliver ny næstformand. Kommende 
dagsordenspunkter sendes til Jeanette senest 14 dage inden ordinært møde. 

 

11/2019 Til orientering: Nyt fra forældre, elevråd, personale, SFO, skole. 
ad. Forældre: Helle P spørger ind til om tale-høre undervisning fortsætter? Betina fortæller, at 
Åmoseskolens tale-hørelærer pt. er sygemeldt. Dorthe H. L. fortæller at Skolen på Sønderager har en 
tale-hørelærer. 
Forældre (Sønderager): Jeanette fortæller at der på Facebook foregår udveksling af informationer. 
Elevråd: Intet. 
Elevråd (Sønderager): Computerparty er ved at blive planlagt for de ældste elever og ligeledes 
sommerferiehygge. 
Personale: Der mærkes en frustration blandt medarbejderne i forhold til arbejdsmiljø, bekymring       
for eleverne og deres forældre fremadrettet. 
Personale (Sønderager): Personalet er frustrerede over, de har ikke set de kommende lokaler endnu. 
Der er sat en dato til besøg den 20.03. Der kommer ingen ledelse eller sekretærbistand med fra Søn-
derager til Åmose, og det er også frustrerende. Der er også uvished om, hvornår flytningen kommer    
til at foregå, da der først er deadline til december 2019.  
SFO: Aktiviteter i påskeferien er ved at blive planlagt. 
SFO (Sønderager): Intet. 
Skole: Vi har haft møde med forældrene til elever i afd. B og C den 21.02. Torsdag den 28.02 har vi 
møder med forældrene fra afd. A og D. Vi har møder med personalet fra de enkelte afdelinger mhp. 
tilpasning af aktiviteter og ressourcer med de besparelser, der er iværksat. Vi har intet hørt vedr. 
fysioterapi, hvor der er lidt røre. Inden for specialområdet har det tidligere været naturligt, at øvrige 



faggrupper arbejder med fysiske aktiviteter i tæt samarbejde med fys/ergoterapien. Fra næste skoleår 
vil konfirmationsforberedelsen foregå på skolen og ikke som tidligere i kirken. 
Skole (Sønderager): Konfirmation vil også næste skoleår foregå i Gullestrup kirke. Dorthe H. L har   
mini MUS med alle medarbejdere i autismeafdelingen. Jeanette er bekymret for medarbejderne fra 
Sønderager i forhold til, at der ikke følger ledelse med, der kender elever, forældre og medarbejdere. 
Dorthe H. L. fortæller, at der er en afdelingskoordinator i hver afdeling, som har et godt kendskab til 
både elever, forældre og medarbejdere.  
 

12/2019 Til orientering: Hvad er en skolebestyrelses opgaver og kompetencer? 

Ad. Udskydes til næste møde og det aftales, at materialet sendes ud inden næste møde. 

 

13/2019 Til orientering: Budget og regnskab 

Ad. Grundet nedbrud med vores netadgang, kunne Betina ikke printe oversigt over budget og regn-
skab ud. Bilaget sendes derfor ud sammen med referatet. Betina fortæller, at vi arbejder på 
fremadrettet at få reguleret vores budget kvartalsvis.  

 

14/2019 Til beslutning: Datoer og mødetidspunkter for skolebestyrelsesmøder i frem til juni 2019  

Ad. Der er for Åmoseskolens vedkommende allerede planlagt møder resten af skoleåret. Som aftalt 
skrives mødedatoer og tidspunkt i referatet.  

Tirsdag den 26.03 kl. 19.00-20.45, tirsdag den 30. april kl. 17.00-18.45, tirsdag den 28. maj kl. 19.00-
20.45 og tirsdag den 18. juni kl. 17.00-18.45. 

 

15/2019 Til debat og beslutning: Skal Skolen indsende en ansøgning om midler til legepladsreno- 

vering? 

Ad. Der er en del legepladser i forbindelse med de forskellige bygninger. Legepladserne trænger til     
en kærlig hånd og vi vil derfor søge om 950.000 kr. til forskellige gynger mm., faldunderlag og asfalt.      

Dorthe H. L fortæller at Sønderager har søgt penge ved Tryg Fonden og der er indkøbt 12 moun-

tainbikes. Der bliver spurgt om der er plads til skure til opbevaring af cykler mm. Betina sørger for        

at indsende en anlægsbevilling til renovering af legepladser. Der udsendes en revideret oversigt        

over skolebestyrelsens medlemmer med mailadresser. 

 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Lone Raben  

 


